
De Rijswijkse PvdA : Mondelinge raadsvragen  voortgang gymzaal bij de scholendriehoek in het 
Rembrandtkwartier 

In antwoord op eerder vragen voor een adequate oplossing voor ruimte voor het 
bewegingsonderwijs van de scholendriehoek Rebrandtkwartier en PMS, gaf wethouder Van de Laar 
aan dat er woensdag 13 maart nog met het schoolbestuur van de Prins Maurits school gesproken 
ging worden, omdat voor hen de tijdsbelasting het grootst zou zijn en er voor hen sowieso een totaal 
andere oplossing wenselijk zou kunnen zijn. 

Met name de extra belasting van leraren en het nodig hebben van ondersteuning door ouders, 
alsmede het verlies van lestijd wordt als ernstig gezien voor alle betrokken scholen. Ook over de 
veiligheid onderweg naar de nieuwe sporthal zijn er nog veel vraagtekens. 

Eerder kondigde wethouder aan dat na het gesprek met directie van de PMS er terugkoppeling zou 
plaatsvinden zowel naar het bestuur en MR van de scholendriehoek alsmede de raad. 

 Hierbij vragen wij om die terugkoppeling naar de raad. En heeft deze terugkoppeling ook 
naar eerder genoemde schoolbesturen en mr'en plaatsgevonden? 

 Wanneer kunnen we in de raad een complete uitgewerkt voorstel tegemoet zien? 
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